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И З В О Д  И З  З А П И С Н И К А 
 

са 25. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 23.6.2023. године 

 
 Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 
10.00 часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 25 одборника. 
 
Одборници Зоран Кецман, Милица Шукало, Бранислав Мракић, Драгомир Радонић и 
Драгиша Цвијић су правдали своје одсуство. Одборник Зоран Векић није правдао своје 
одсуство.  

Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, замјеник 
градоначелника Драгана Илић, начелник Службе градоначелника и начелници одјељења 
Градске управе, као и обрађивачи појединих материјала који су на дневном реду данашње 
сједнице.  

 
Сједница је превођена на знаковни језик. Тумач на знаковни језик је Божо Ђунић. 
 
Сједници су присуствовали делегати у Вијећу народа Огњен Жмирић и Армин Хамзић и 
народни посланик Радислав Дончић. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. Скупштину је директно преносила 
Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и Блиц нет-а канал 56.  
 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 24. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 24.5.2023. године. Примједби није 
било и констатовано је да је усвојен Извод из записника са 24. редовне сједнице. 
 
Предсједавајући је упознао присутне да је стигао захтјев за допуну Дневног реда.  
Начелник Службе градоначелника Драгутин КОвачевић је дао образложење за допуну 
дневног реда. Предлаже се да се на дневни ред уврсти Приједлог Одлуке о давању 
сагласности на повећање броја дјеце у васпитним групама те у окиру тачке Приједлози 
аката из области имовинско – правних односа да се уврсти Одлука о продаји 
непокретности непосредном погодбом субјекту „Пројект СН“ д.о.о. Дервента, те да Одлука 
о продаји непокретности путем лицитације Цвијић Драгиши из Лужана неће бити на 
данашњем Дневном реду разматрана.  
 
Предсједник је дао на гласање измјене и допуне Дневног реда. Скупштина је једногласно 
усвојила. 
Предсједник је дао на усвајање предложени Дневни ред. Дневни ред је једногласно 
усвојен након чега је предсједавајући прочитао усвојени Дневни ред за 25. редовно 
засједање Скупштине града Градишка. 
 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 

 
1. Извјештај о реализацији Годишњег Програма рада Градоначелника и Градске 

управе града Градишка за 2022. годину. 

2. Извјештај о реализацији Годишњег плана имплементације Стратегије развоја 

града Градишка од 2019 - 2027. године, за 2022. годину. 
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3. Извјештај о реализацији Плана капиталних инвестиција града Градишка за 

период 2022-2024. година за 2022. годину. 

4. Извјештај о раду Градоначелника у органима предузећа која обављају 
комуналне дјелатности: КП „Водовод“ а.д. Градишка, КП „Градска чистоћа“ а.д. 
Градишка и КП „Топлана“ а.д. Градишка. 
 

5. Информација о стању у привреди на подручју града Градишка за 2022. годину. 
 

6. Извјештај Радног тима за праћење реализације локалног плана управљања 
отпадом Града Градишка за период 01.01.2021. до 31.12.2022. године. 
 

7. Информација о производњи и дистрибуцији топлотне енергије у систему 
централног гријања на подручју града у сезони 2022/2023. година и реализацији 
уговора закљученог између Града Градишка и IEE Technology д.о.о. Бањалука. 
 

8. Информација о стању у области културе на подручју града Градишка за 2022. 
годину. 
 

9. Приједлог Одлуке о комуналним таксама. 
 

10. Приједлози Одлука о отпису потраживања. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу закупа изграђеног градског 
грађевинског земљишта. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу закупа неизграђеног градског 
грађевинског земљишта. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу комуналне таксе за држање 
пловила на води. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу накнаде за кориштење 
комуналних добара од општег интереса. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања за услуге ПВСЈ Градишка. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу закупа  стамбених јединица. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу накнаде етажних власника. 
 
11. Приједлог Одлуке о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза 

пренесених из претходног периода. 
 

12. Приједлог Одлуке о давању сагласности на повећање броја дјеце у васпитним 
групама. 
 

13. Приједлог Одлуке о условима и начину обављања јавног превоза лица и 
ствари на подручју града Градишка. 

 
14. Приједлог Закључка о давању сагласности на цјеновнике јавног превоза лица 

на подручју града Градишка. 
 

15. Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

 Одлука о продаји непосредном погодбом грађевинског земљишта Драгић Милану 
из Брестовчине. 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Ловачком друштву 
„Просара“ Градишка. 

 Одлука о продаји непосредном погодбом грађевинског земљишта Драгић Жељку из 
Брестовчине. 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом пословном субјекту 
„ПРОЈЕКТ СН“ д.о.о. Дервента.  
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16. Разрјешења и именовања: 

 Рјешење о разрјешењу члана  Школског одбора ЈУ „Средња стручна и техничка 
школа“ Градишка. 

 Рјешење о избору члана  Школског одбора ЈУ „Средња стручна и техничка школа“ 
Градишка. 
 

17. Одборничка питања. 
 

 
 

Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 
 
 

АД - 1 
 

Извјештај о реализацији Годишњег Програма рада Градоначелника и Градске 
управе града Градишка за 2022. годину. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за развој и међународне пројекте Дарко 

Врховац. 

Учешће у дискусији су узели одборници Зоран Латиновић, Јована Кодић и Томислав 

Ковачевић. Одборник Латиновић је у расправи учествовао и испред Клуба одборника 

СДС-а. 

Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника. 
Скупштина је са 22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Годишњег Програма рада Градоначелника и 

Градске управе града Градишка за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 2 
 

Извјештај о реализацији Годишњег плана имплементације Стратегије развоја града 
Градишка од 2019 - 2027. године, за 2022. годину. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за развој и међународне пројекте Дарко 

Врховац. 

Предсједник Комисије за планирање развоја града Синиша Аџић је прочитао 
мишљење Комисије: Комисија за планирање развоја града Скупштине града Градишка на 
сједници одржаној 20.06.2023. године разматрала је: 

 
1. Извјештај о реализацији Годишњег плана имплементације Стратегије развоја града 

Градишка од 2019 - 2027. године, за 2022. годину. 

2. Извјештај о реализацији Плана капиталних инвестиција града Градишка за период 

2022-2024. година за 2022. годину. 

 

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акти  могу упутити  
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
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Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић и Бојан Вујановић. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник. 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о реализацији Годишњег плана имплементације Стратегије 
развоја града Градишка од 2019 - 2027. године, за 2022. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 3 
 

Извјештај о реализацији Плана капиталних инвестиција града Градишка за период 
2022-2024. година за 2022. годину. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за развој и међународне пројекте Дарко 

Врховац. 

Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник. 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Плана капиталних инвестиција града Градишка 

за период 2022-2024. година за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 4 
 

Извјештај о раду Градоначелника у органима предузећа која обављају комуналне 
дјелатности: КП „Водовод“ а.д. Градишка, КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка и КП 
„Топлана“ а.д. Градишка. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник. 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Извјештаја о раду Градоначелника у органима предузећа која обављају 
комуналне дјелатности: КП „Водовод“ а.д. Градишка, КП „Градска чистоћа“ а.д. 

Градишка и КП „Топлана“ а.д. Градишка. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 5 
 

Информација о стању у привреди на подручју града Градишка за 2022. годину. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. 
 
Дарко Врховац је дао одговоре на постављена питања. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 1 глас „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о стању у привреди на подручју града Градишка за 2022. 

годину. 
 
 

АД – 6 
 

Извјештај Радног тима за праћење реализације локалног плана управљања 
отпадом Града Градишка за период 01.01.2021. до 31.12.2022. године. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за комуналне и стамбене послове 
Ведран Кнежевић. 
 
Предсједник Одбора за заштиту животне средине, културног и природног насљеђа 
Предраг Љубичић је прочитао мишљење Одбора: Одбор за заштиту животне средине, 
културног и природног насљеђа Скупштине града Градишка на сједници одржаној 
21.6.2023. године разматраo је: 
 

1. Извјештај Радног тима за праћење реализације локалног плана управљања 
отпадом Града Градишка за период 01.01.2021. до 31.12.2022. године. 

 
Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 

За расправу није било пријављених. 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник. 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја Радног тима за праћење реализације локалног плана 

управљања отпадом Града Градишка за период 01.01.2021. до 31.12.2022. године. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 7 

 
Информација о производњи и дистрибуцији топлотне енергије у систему 

централног гријања на подручју града у сезони 2022/2023. година и реализацији 
уговора закљученог између Града Градишка и IEE Technology д.о.о. Бањалука. 

                                                                                             
 

Учешће у расправи је узео одборник Душан Кочић који је предложио проширење 
топловодне мреже. 
 
Предсједник Управног одбора ИЕЕ Милан Штрбац је дао одговоре на постављена 
питања. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић након чега је Милан Штрбац реплицирао 
градоначелнику. 
 
Након дискусије градоначелник је појаснио истакнуте проблеме који су поменути у 
дискусији. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о производњи и дистрибуцији топлотне енергије у 
систему централног гријања на подручју града у сезони 2022/2023. година и 

реализацији уговора закљученог између Града Градишка и IEE Technology д.о.о. 
Бањалука. 

 
 

АД – 8 
 

Информација о стању у области културе на подручју града Градишка за 2022. 
годину. 

 
Предсједник Савјета за образовање и културу Јована Кодић је прочитала мишљење 

Савјета: Савјет за образовање и културу Скупштине града Градишка на сједници 
одржаној 20.6.2023. године разматраo је: 
 

1.  Информацију о стању у области културе на подручју града Градишка за 2022. 
годину. 

 
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту.  
Савјет констатује да је ОМШ „Бранко Смиљанић“ у 2022. години освојила и 2 

лаеурата на регионалном такмичењу у Београду.   
Савјет је мишљења да би убудуће ученици - ђаци генерације Музичке школе, 

требало да иду на пријем код градоначелника заједно са ђацима генерације других 
школа. Такође ученици који остваре добре резултате на републичким такмичењима би 
требали да долазе код градоначелника на пријем и то у пратњи наставника који су их 
спремали за такмичења. Све наведено је у сврху промоције позитивних примјера школске 
дјеце. 
 
Учешће у расправи је узела одборница Јована Кодић. 
 
Начелник Службе градоначелника Драгутин Ковачевић је дао одговоре на псотављена 
питања. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о стању у области културе на подручју града Градишка за 

2022. годину. 
 

АД – 9 
 

Приједлог Одлуке о комуналним таксама. 
 

Уводно образложење дао је начелник Одјељења за комуналне и стамбене послове 
Ведран Кнежевић. 
 

Предсједник Скупштине Миленко Павловић је прочитао мишљење Комисије за 
статутарна питања и прописе: Комисија за статутарна питања и прописе Скупштине града 
Градишка на сједници одржаној 23.6.2023. године разматрала је: 

 

1. Приједлог Одлуке о комуналним таксама. 
 

2. Приједлог Одлукa о отпису потраживања. 
 
3. Приједлог Одлуке о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза пренесених 

из претходног периода. 
 

4. Приједлог Одлуке о условима и начину обављања јавног превоза лица и ствари на 
подручју града Градишка. 

 

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту.  
 
 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 1 глас „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о комуналним таксама. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 10 
 

Приједлози Одлука о отпису потраживања. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу закупа изграђеног градског 
грађевинског земљишта. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу закупа неизграђеног градског 
грађевинског земљишта. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу комуналне таксе за држање 
пловила на води. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу накнаде за кориштење 
комуналних добара од општег интереса. 
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 Приједлог Одлуке о отпису потраживања за услуге ПВСЈ Градишка. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу закупа  стамбених јединица. 

 Приједлог Одлуке о отпису потраживања по основу накнаде етажних власника. 
 

Уводно образложење дао је начелник Одјељења за финансије Никола Мумало. 
 
Замјеник предсједника Одбора за буџет и финансије Синиша Аџић је прочитао мишљење 
Одбора: Одбор за буџет и финанасије Скупштине града Градишка на сједници одржаној 
20.6.2023. године разматраo је: 
 
1. Приједлог Одлукa о отпису потраживања. 

 
2. Приједлог Одлуке о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза пренесених из 

претходног периода. 
 

Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
За све одлуке се гласало обједињено. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

 Одлуку о отпису потраживања по основу закупа изграђеног градског 
грађевинског земљишта. 

 Одлуку о отпису потраживања по основу закупа неизграђеног градског 
грађевинског земљишта. 

 Одлуку о отпису потраживања по основу комуналне таксе за држање пловила 
на води. 

 Одлуку о отпису потраживања по основу накнаде за кориштење комуналних 
добара од општег интереса. 

 Одлуку о отпису потраживања за услуге ПВСЈ Градишка. 

 Одлуку о отпису потраживања по основу закупа  стамбених јединица. 

 Одлуку о отпису потраживања по основу накнаде етажних власника. 
 

(Одлуке ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 11 
 

Приједлог Одлуке о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза 
пренесених из претходног периода. 

 
 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за финансије Никола Мумало. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза пренесених из претходног 

периода. 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 12 

 
Приједлог Одлуке о давању сагласности на повећање броја дјеце у васпитним 

групама. 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о давању сагласности на повећање броја дјеце у васпитним групама. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 13 
 

Приједлог Одлуке о условима и начину обављања јавног превоза лица и 
ствари на подручју града Градишка. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за комуналне и стамбене послове 
Ведран Кнежевић. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о условима и начину обављања јавног превоза лица и ствари на подручју града 

Градишка. 
 

Своје право да се обрати Скупштини искористио је народни посланик Радислав Дончић. 
 
 

АД – 14 
 

Приједлог Закључка о давању сагласности на цјеновнике јавног превоза лица на 
подручју града Градишка. 
 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствово 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о давању сагласности на цјеновнике јавног превоза лица на подручју града 
Градишка. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 15 
 

Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

 Одлука о продаји непосредном погодбом грађевинског земљишта Драгић Милану 
из Брестовчине. 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Ловачком друштву 
„Просара“ Градишка. 

 Одлука о продаји непосредном погодбом грађевинског земљишта Драгић Жељку из 
Брестовчине. 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом пословном субјекту 
„ПРОЈЕКТ СН“ д.о.о. Дервента.  

 
 
Уводно образложење за све алинеје дао је начелник Службе градоначелника Драгутин 
Ковачевић. 
 
 

 Одлука о продаји непосредном погодбом грађевинског земљишта Драгић 
Милану из Брестовчине. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствово 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непосредном погодбом грађевинског земљишта Драгић Милану из 

Брестовчине. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 
 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Ловачком друштву 
„Просара“ Градишка. 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствово 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непокретности непосредном погодбом Ловачком друштву „Просара“ 

Градишка. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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 Одлука о продаји непосредном погодбом грађевинског земљишта Драгић Жељку 
из Брестовчине. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствово 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непосредном погодбом грађевинског земљишта Драгић Жељку из 

Брестовчине. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом пословном субјекту 
„ПРОЈЕКТ СН“ д.о.о. Дервента. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствово 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непокретности непосредном погодбом пословном субјекту „ПРОЈЕКТ СН“ 

д.о.о. Дервента. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 16 
 

Разрјешења и именовања: 

 Рјешење о разрјешењу члана  Школског одбора ЈУ „Средња стручна и техничка 
школа“ Градишка. 

 Рјешење о избору члана  Школског одбора ЈУ „Средња стручна и техничка школа“ 
Градишка. 

 
 
За расправу није било пријављених. 
 

 Рјешење о разрјешењу члана  Школског одбора ЈУ „Средња стручна и 
техничка школа“ Градишка. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствово 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
разрјешењу члана  Школског одбора ЈУ „Средња стручна и техничка школа“ 

Градишка. 
 

(Дражен Чекић) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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 Рјешење о избору члана  Школског одбора ЈУ „Средња стручна и техничка 
школа“ Градишка. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствово 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о избору члана  Школског одбора ЈУ „Средња стручна и техничка школа“ Градишка. 
 

(Александар Ивановић) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 17 
 

Одборничка питања: 
 
 
Коменатара одговора на постављена питања није било.  
 
 
Нова питања: 
 
Одборник Ристић Душан 
 

1. „На упит великог броја мјештана МЗ Мачковац и МЗ Бок Јанковац постављам 
сљедеће питање: 
Кад се може очекивати реконструкција путне дионице тј. главног пута који спаја Бок 
Јанковац и Мачковац (назив улице „Младе Босне“). Ријеч је о путној дионици која је 
јако фреквентна, с обзиром да се ради о јако насељеним мјесним заједницама?“ 

 

 
Одборница Joвана Кодић 
 

1. Мјештане Врбашке занима, може ли ресорно Одјељење упутити захтјев према 
путевима РС, са захтјевом да се испред ОШ „Младен Стојановић“ у Врбашкој,  а на 
подградачком путу поставе лежећи полицајци. 

 
 
Одборница Предраг Љубичић 
 
 

1. „Да ли је могуће и када се планира урадити уређење пута и путног појаса на локалном 
путу Душаново-Машићи-Јурковица,Трновац (Смољана). 
Образложење: На горе наведеном путу недавно је рађено крпљење ударних рупа, а и 
кошење али ниједно ни друго није адекватно урађено. Ударне рупе су остале на 
неколико мјеста на ивицама пута гдје долази до расијецања гума на аутомобилима а 
и других оштећења, а што с тиче уређивања путног појаса урађено је само кошење 
траве на банкини а гране од шума, живица и растиња су далеко у путу и веома често 
долази до гребања возила, због немогућности одвијања двосмјерног саобраћаја на 
зараслим дијеловима пута.  

 
2. Замолио бих надлежно Одјељење за стамбене и комуналне послове да преузме 

мјере и радње из своје надлежности на некатегорисаном путном правцу Љубичића до 



Извод из записника са 25. редовне сједнице СГ Градишка одржане 23.6.2023. године. 
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Циглана у дужини од 4 km, како би се урадило крпљење асфалта, чишћење путних 
јарака и цијеви-пропуста, одрона и кошење дијела путног појаса.“ 

 

 
Одборница Весна Глувић Челић 
 
1. „Свједоци смо да је у априлу ове године, у складу обиљежавања Дана града 

Градишка, свечано отворен вртић „Јежић“ у Горњим Подградима. Тим поводом, 
уложена су значајна финансијска средства за адаптацију просторија школе потребних 
за рад вртића. Међутим до дана данашњег вртић није почео са радом. Одборничко 
питање постављам у име становника Горњих Подградаца и околних села, тачније 
родитеља 24-оро дјеце вртићког узраста којима би рад ове Установе много значио, а 
гласи: Шта је разлог да вртић још није почео са радом и ко је за то одговоран? Да ли 
се зна коначни датум почетка рада овог вртића?“ 

 
 
Сједница је завршена у 14:06 часова. 
 
 
Записник водила Маја Зрнић. 

 
 
 

                СЕКРЕТАР                                   ПРЕДСЈЕДНИК 
        СКУПШТИНЕ ГРАДА                                                              СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 
             Немања Панић                                                                        Миленко Павловић 


